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WO.0002.8.2020 

 

P R O T O K Ó Ł  Nr 8/2020 

 

z posiedzenia RADY GMINY DĘBICA 

odbytego w dniu 17 sierpnia 2020r. w trybie telekonferencji 

o godzinie 13:00. 

 

    

Zaproszenia na posiedzenie Rady Gminy Dębica zostały wysłane do wszystkich radnych, 

Wójta Gminy – Stanisława Rokosza, Zastępcy Wójta -  Zdzisława Siwuli, Zastępcy Wójta -  

Jacka Drobota, Skarbnik Gminy – Marty Panek, Sekretarz Gminy – Adrianny Miazgi. 

 

Lista obecności członków Sesji oraz zaproszonych gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

W posiedzeniu Sesji uczestniczyli: 

……………………………………………… 

Zastępca Wójta – Jacek Drobot, Skarbnik Gminy – Marta Panek, pracownicy UG. 

 

ZESTAWIENIE PODJĘTYCH UCHWAŁ: 

……………………………………………….… 

1. Uchwała Nr XXII/240/2020 – w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Dębickiemu na realizację zadania własnego Powiatu obejmującego 

wykonanie zadania pn.: ,,Przebudowa drogi powiatowej Nr 1285R 

Stacja Kochanówka - Paszczyna - budowa chodnika w km 1+366 - 

2+445 - etap I w km 1+366 - 1+996” 

2. Uchwała Nr XXII/241/2020 – w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy. 

 

Posiedzenie Rady Gminy Dębica rozpoczął i prowadził Przewodniczący Rady Gminy 

Piotr Żybura. 

 

Serdecznie powitał wszystkich radnych oraz zaproszonych gości. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Żybura poinformował, że na podstawie odnotowanej 

obecności w posiedzeniu w trybie telekonferencji uczestniczy 20 radnych na stan 21 radnych, 

co stanowi wymaganą ilość radnych Rady Gminy do podejmowania prawomocnych uchwał 

oraz przeprowadzenia obrad, a następnie przedstawił porządek obrad Rady Gminy. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Dębickiemu na realizację zadania własnego Powiatu obejmującego wykonanie zadania pn.: 

,,Przebudowa drogi powiatowej Nr 1285R Stacja Kochanówka - Paszczyna - budowa 

chodnika w km 1+366 - 2+445 - etap I w km 1+366 - 1+996”.  
3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy. 

4. Zamknięcie obrad sesji. 
 

Radny Stanisław Nylec zapytał czy można kilka minut poświęcić na składanie wniosków 

i zapytań. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Żybura odpowiedział, że nie przewiduje takiego punktu, 

ponieważ w najbliższym czasie tj. do 10 września br. zostanie zwołanie kolejne posiedzenie Rady 

Gminy. 
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Rany Tomasz Domaradzki wskazał, że na pismo Wójta (data sporządzenia 03.08.2020r.) 

skierowane do Starosty w sprawie budowy chodnika została wystosowana odpowiedź Starosty 

(data sporządzenia 11.08.2020r.) – podpisany Wicestarosta, w sprawie zabezpieczenia środków 

na budowę dwóch odcinków chodnika w kierunku Góry Śmierci oraz na odcinek w m. 

Stasiówka. Zapytał dlaczego uchwała dotyczy tylko jednego odcinka chodnika w kierunku 

Góry Śmierci. Następnie złożył wniosek dotyczący ogłoszenia przerwy i w tym czasie 

przygotowania stosownego projektu uchwały dotyczącego chodnika w m. Stasiówka. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Żybura wskazał, że w chwili podania informacji 

radnym o terminie i godzinie sesji był w posiadaniu informacji na temat chodnika w kierunku 

Góry Śmierci, w którego sprawie sporządzony został przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Głos zabrał Zastępca Wójta Jacek Drobot, informując że pismo od Starosty wpłynęło do 

Urzędu Gminny dnia 12 sierpnia br., kiedy termin i godzina sesja została ogłoszona wcześniej. 

Wskazał także, że Wójt Gminy w dniu 17 sierpnia rozmawiał ze Starostą Powiatu Dębickiego – 

Piotrem Chęćkiem, który wyraził zaskoczenie w sprawie zabezpieczenia środków na budowę 

chodnika w m. Sasiówka, wskazując że temat ten zostanie rozpoznany. 

Zastępca Wójta Jacek Drobot, zważając na powyższe wskazał, że na trwającym 

posiedzeniu procedowany jest tylko projekt uchwały dotyczący kontynuacji chodnika 

w kierunku Góry Śmierci. 

 

Radny Tomasz Domaradzki zapytał, czy to Wójt nie ma informacji na temat budowy 

chodnika w m. Stasiówka czy Starosta. 

 

Zastępca Wójta Jacek Drobot odpowiedział, ze Starosta nie posiada wiedzy w tym 

zakresie. Następnie wskazał, że w rezerwie inwestycyjne są zawarte jeszcze dwa chodniki – 

w m. Kozłów – jeśli Województwo zabezpieczy stosowne środki na budowę chodnika przy 

drodze wojewódzkiej i chodnik w m. Zawada przy tzw. „Białej Drodze”. Kolejno podkreślił, że 

zgłoszony wniosek będzie rozpatrywany na kolejnej sesji Rady Gminy. 

 

Następnie radny Grzegorz Pietrzyk, zapytał w którym miejscu zakończy się budowa 

chodnika w kierunku Góry Śmierci – do którego miejsca będzie on sięgał. 

 

Zastępca Wójta Jacek Drobot odpowiedział, że jest to etap I i ma długość 600 m od ulicy 

Sadowej i zakończy się około 100 m przed drogą prowadzącą do Nadleśnictwa.  

 

Radny Grzegorz Pietrzyk zapytał czy II etap obejmie dalszą część. 

 

Zastępca Wójta Jacek Drobot wskazał, że w II etapie chodnik zostanie doprowadzony do 

Miejsca Obsługi Podróżnych (MOP A4).  

 

Następnie radny Grzegorz Pietrzyk wskazał, że dość ważnym odcinkiem, na którym 

chodnik jest konieczny to odcinek drogi na ulicy Słonecznej w m. Brzeźnica od ulicy 

Kolejowej do skrętu w kierunku GOSiR i CKiB. Nadmienił, iż ulica ta jest bardzo ruchliwa, 

prosząc jednocześnie o rozpoczęcie działań mających na celu przygotowanie projektu budowy 

chodnika na tym odcinku. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Żybura poprosił, by wniosek ten został ponowiony na 

kolejnej sesji Rady Gminy. 
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Radna Bernadetta Ciszek zapytała, czy wnioski mogą zostać złożone w formie 

elektronicznej do Biura Rady Gminy, ponieważ niektóre sprawy wymagają natychmiastowych 

działań. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Żybura odpowiedział, że jeśli dany problem wymaga 

podjęcia natychmiastowych działań taki wniosek czy prośbę może przekazać na piśmie lub 

elektronicznie do Biura Rady Gminy. 

 

W dalszej części Przewodniczący poddał porządek obrad pod głosowanie, w wyniku 

którego został przyjęta stosunkiem głosów 20 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się. 

Następnie Przewodniczący obrad przeszedł do realizacji przedstawionego porządku obrad. 

 

Ad. 2.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Dębickiemu na realizację zadania własnego Powiatu obejmującego wykonanie zadania pn.: 

,,Przebudowa drogi powiatowej Nr 1285R Stacja Kochanówka - Paszczyna - budowa chodnika 

w km 1+366 - 2+445 - etap I w km 1+366 - 1+996”. 

……………………………………………………………………………………….…………… 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Dębickiemu na 

realizację zadania własnego Powiatu obejmującego wykonanie zadania pn.: ,,Przebudowa drogi 

powiatowej Nr 1285R Stacja Kochanówka - Paszczyna - budowa chodnika w km 1+366 - 

2+445 - etap I w km 1+366 - 1+996”  przedstawił Zastępca Wójta / Dyrektor Wydziału ITR – 

Jacek Drobot. 

 

W związku z zamiarem realizacji przez Powiat Dębicki budowy chodnika w ciągu drogi 

powiatowej nr 1285R Stacja Kochanówka - Paszczyna w kier. ,,Góry Śmierci” w m. Brzeźnica 

niezbędnym jest podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Dębickiemu w roku 2020 w kwocie 200 000 zł. Budowa chodnika wzdłuż ul. Słonecznej 

w m. Brzeźnica w kier. ,,Góry Śmierci” będzie kontynuacją zrealizowanego już odcinka 

chodnika w latach ubiegłych.  

Wobec powyższego konieczne jest podjęcie tej uchwały celem udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Dębickiemu. Inwestorem zadania będzie Zarząd Dróg Powiatowych 

w Dębicy. Gmina Dębica będzie partycypować w kosztach realizacji przedmiotowego zadania 

w wysokości 50%. Realizacja zadania przyczyni się do zwiększenie bezpieczeństwa 

użytkowników drogi powiatowej tj. pieszych, dzieci i rowerzystów oraz kierowców. 

 

Radny Tomasz Domaradzki wskazał, że złożył wniosek formalny dotyczący ogłoszenia 

przerwy i w tym czasie przygotowania stosownego projektu uchwały dotyczącego chodnika 

w m. Stasiówka zgodnie z odpowiedzią Starosty na pismo Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Żybura wskazał, że Zastępca Wójta Jacek Drobot 

odpowiadał, iż w tej chwili w budżecie Gminy nie ma środków, by zabezpieczyć kolejne 200 

tys. zł na budowę chodnika w m. Stasiówka. Podkreślił, że w czasie rozmowy Wójta Gminy ze 

Starostą Powiatu Dębickiego, Starosta podkreślił, że rozpozna ten temat ponieważ nie posiada 

informacji na temat budowy chodnika w m. Stasiówka, a Gmina nie jest na takie działania 

przygotowana. Nadmienił, iż ogłoszenie przerwy nic nie zmieni w tym zakresie. 

 

Radny Tomasz Domaradzki wskazał, że złożył wniosek formalny, a Przewodniczący 

podejmie decyzję. 
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Radna Bernadetta Ciszek zaproponowała, by przegłosować wniosek radnego Tomasza 

Domaradzkiego. 

 

Radny Tomasz Domaradzki wskazał, by o tym zdecydowali radni a nie Przewodniczący. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wskazał, że nie wyraził swojego zdania a przytoczył 

argumenty. Upewniając się tematu głosowania zapytał czy w tej chwili ma przeprowadzić 

głosowanie nad ogłoszeniem przerwy. 

 

Radny Tomasz Domaradzki wskazał, że zarówno ogłoszenie przerwy jak i sporządzenie 

w tym czasie projektu uchwały dotyczącego budowy chodnika w m. Stasiówka. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wskazał, że ze sporządzeniem wspomnianego projektu 

uchwały w w/w sprawie wiążą się środki finansowe, których w budżecie gminy nie ma. 

Zaproponował, by zrezygnować z innej inwestycji na rzecz budowy chodnika w m. Stasiówka. 

 

Radny Józef Marek poprosił o przegłosowanie wniosku radnego Tomasza Domaradzkiego. 

 

Radny Tomasz Domaradzki wskazał, że skoro nie ma środków na budowę chodnika w m. 

Stasiówka, to zaproponował by środki przeznaczone na chodnik w kierunku Góry Śmierci 

zostały podzielone na połowę i jedna część została przeznaczona na chodnik w Stasiówce. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wskazał, że zostały wyodrębnione w budżecie Gminy środki 

na kontynuację chodnika w kierunku Góry Śmierci więc jak mają zostać podzielone. 

 

Radny Tomasz Domaradzki wskazał, że Starosta ma przygotowane środki na ten cel. 

 

Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, iż jest to temat ewentualnej, kolejnej sesji Rady 

Gminy. 

 

Radny Tomasz Domaradzki wskazał, że tak może następnej kadencji. Wskazał, by 

rozpocząć głosowanie. 

 

Radny Lech Żurek: „Panie Przewodniczący głosujmy to wreszcie, będziemy tu gadać 

i gadać”. 

 

Następnie poddał wniosek radnego Tomasza Domaradzkiego w sprawie ogłoszenia 

przerwy pod głosowanie, w wyniku którego przerwa nie została ogłoszona – 2 głosy „za” 

(Domaradzki T., Świder G.), 11 przeciwnych (Ciszek B., Dobrowolski D., Gwóźdź J., Halwa 

J., Marek J., Mazur R., Pietrzyk G., Plezia W., Wiater A., Żurek L., Żybura P.) i 6 

wstrzymujących się (Bukowski T., Lesiak M., Niedbalec E., Nylec S., Tuchowska-Rau E., 

Tomasik K.). Radny Pysz B. nie wziął udziału w głosowaniu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, 

w wyniku którego uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 14 „za”, 2 przeciwne 

(Bukowski T., Domaradzki T.) i 4 wstrzymujące się (Dobrowolski D., Nylec S., Tuchowska-

Rau E., Świder G.), jako uchwała Nr XXII/240/2020, stanowiąca załącznik do niniejszego 

protokołu.  
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Ad. 3.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy. 

……………………………………………………………………………………….…………… 

Projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy przedstawiła Skarbnik 

Gminy – Marta Panek. 

 

Zmiany budżetu gminy Dębica na rok 2020 – sesja  17 sierpnia  

 

1) 200 000 zł – pomoc finansowa dla  Powiatu Dębickiego na realizację zadania pn.  

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1285R Stacja Kochanówka -Paszczyna-budowa 

chodnika w km 1+366-2+445-etap I w km 1+366-1+996”, zgodnie z przedmiotową 

uchwałą.  

Środki na zadanie przenosi się z inwestycji drogowych pn. „Chodniki i drogi” 

(rozdz.60016 §6050 i rozdz. 60014 §6300). 

2) 27 000 zł – usługa koszenia poboczy gminnych na terenie gminy Dębica – etap II. 

             Źródłem finansowania są wolne środki wynikające z rozliczenia kredytów i pożyczek    

             z lat ubiegłych (rozdz.60016 §4300). 

 

Radny Bolesław Pysz zapytał Skarbik Gminy czy w związku z tym, iż Przewodniczący 

nadmienił, że na kolejnej sesji, która zostanie zwołana do 10 września br. będzie omawiany 

temat chodnika w m. Stasiówka, wówczas w budżecie Gminy zostaną na ten cel wyodrębnione 

środki finansowe. 

 

Skarbnik Gminy Marta Panek odpowiedziała, że za zgodą Wójta prawdopodobnie te środki 

zostaną wyodrębnione. Nadmieniła, iż ponownie muszą rozpatrzyć projekt budżetu oraz 

zmiany budżetowe. 

 

Radny Bolesław Pysz podkreślił, że na chwilę obecną środków tych nie ma. 

 

Skarbnik Gminy Marta Panek odpowiedziała, że Gmina nie jest przygotowana. 

 

Radny Bolesław Pysz wskazał, że takie projekty uchwały powinny być wprowadzone do 

porządku obrad, a nie wprowadzać projekt uchwały do porządku w czasie przerwy w obradach. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wskazał, że nie mógł uwzględnić w projekcie uchwały 

zadania w m. Stasiówka, ponieważ Gmina nie była do tego przygotowana. Nadmienił, iż mogą 

podjąć działania w kierunku poszukiwania środków finansowych, by podjąć decyzję o pomocy 

Powiatowi w tym zakresie. 

 

Radny Tomasz Domaradzki wskazał, że zostały wyodrębnione środki na chodnik 

w kierunku Góry Śmierci, a kilka dni temu otrzymał odpowiedź od Zastępcy Wójta Jacka 

Drobota, że w budżecie Gminy brak jest środków na remonty dróg (uzupełnienie dziur), czego 

koszt wynosi około 1-2 tys. zł. 

 

Zastępca Wójta Jacek Drobot odpowiedział, iż jest to dział remontów a nie inwestycji. 

 

Radny Jan Halwa poprosił, by przejść do głosowania. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 17 „za”, 1 przeciwna (Domaradzki T.) i 2 
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wstrzymujące się (Bukowski T., Świder G.), jako uchwała Nr XXII/241/2020, stanowiąca 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4. 

Zamknięcie obrad sesji. 

……………………………………………………………………………………………………. 

 

Dziękując wszystkim za udział Przewodniczący Rady Gminy Dębica – Piotr Żybura 

zamknął obrady sesji o godzinie 13:45. 

                                                                  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PRZEWODNICZĄCY 

          RADY GMINY DĘBICA 

 

     PIOTR ŻYBURA 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła:  

P. Przydział   


